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SIDEN SIDST 

A: Bommen ved fælleshuset er ikke sat op endnu. Vagn Erik forhører sig om sagen. 

B: Projekt Kælderhøj er udsat pga. travlhed. 

C: Der er plantet tre lindetræer på p pladsen og et kastanjetræ ved Skolestien. Kummerne ved gård 10 er 

beplantet. 

D: Orientering fra formandsmødet. Især om nye ansatte på kontoret. 

E: Fliser. Der er mange ting i projektet, der skal passe sammen - både selve udførelsen og arbejdets omfang. 

Og ikke mindst økonomien. Vi arbejder på sagen. Vi forventer, at arbejdet kan gå i gang efter sommerferien 

F: Der er indkøbt robotplæneklippere. Vi skal dog først undersøge visse sikkerhedsmæssige ting, inden de 

tages i brug. 

1: REGNSKAB 

Vi gennemgik afdelingens regnskab og godkendte det. A.S. underskriver det i næste uge. 

2: Budgetmøde 

Vi skal aftale en dato med kontoret. 

3: Beboermøde 

Vi afholder et orienterende beboermøde om den nye affaldsordning d. 15. juni kl. 19. Nærmere 

information følger. 

4. Markvandring 

Der skal aftales tidspunkt for markvandring 

5. Generalforsamling 

Vi opfordrer alle til at deltage i generalforsamlingen d. 17. Maj. Det er der, de store beslutninger tages, og 

du kan gøre din stemme gældende ved at møde op. 

6: Vaskeriet 

 

Der skal males i gangen ved vaskeriet og på toilettet. Toiletterne i fælleshuset skal også males. 

7: Maling af skure 

Der er kommet mange nye beboere, og det er ikke sikkert alle ved, at man selv skal male sit skur og 



plankeværk. Man kan få en spand maling ved at kontakte varmemesteren. Det er en gammel beslutning 

selv at male, da vi derved sparer mange penge. 

8: Sommerfest 

Begivenheden er slået op på Facebook. Festudvalget går i gang med at bestille diverse ting, som grill, 

slushicemaskine o.a. allerede nu, for at være sikker på at få dem. 

NÆSTE MØDE 25. MAJ. 


